

(Incorporated in Hong Kong with limited liability) (於香港註冊成立之有限公司) (Stock Code: 821)

(股票代號:821)

NOTIFICATION LETTER 通知信函

8 July 2025

Dear Registered Shareholder,

Value Convergence Holdings Limited (the "Company")
Notification of publication of Circular dated 8 July 2025, containing Notice of the Extraordinary General Meeting and Proxy Form (the "Current Corporate Communication") on the website of the Company

The English and Chinese versions of the Company's Current Corporate Communications are available on the Company's website at http://www.vcgroup.com.hk and the website of The Stock Exchange of Hong Kong Limited (the "Stock Exchange") at http://www.hkexnews.hk. You may access the Current Corporate Communications by clicking "Investor Relations" on the homepage of the Company's website, then clicking "Announcements & Circulars".

You may at any time choose to receive Corporate Communications^(Note) free of charge either in printed form (English language version only, Chinese language version only or both language versions) or via the Company's website or the Stock Exchange's website ("Online Version").

Even if you have chosen (or are deemed to have consented) to receive all the Corporate Communications in Online Version but for any reason you cannot access the Online Version of the Current Corporate Communication(s) or would like to receive a printed copy (English language version only, Chinese language version only or both language versions) of the Current Corporate Communication(s), please complete Part A of the Request Form on the reverse side of this letter and sign and return it by using the enclosed mailing label (a stamp is not required if posted in Hong Kong) to the Company c/o share registrar of the Company, Tricor Investor Services Limited (the "Share Registrar"), by mail at 17/F, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, Hong Kong or by email to 821-ecom@vistra.com. The Request Form may also be downloaded from the Company's website at http://www.vcgroup.com.hk or the website of the Stock Exchange at http://www.hkexnews.hk. The Company will promptly upon your request send the Current Corporate Communication(s) to you in printed form free of charge.

If you would like to change the means of receipt of all future Corporate Communications, please complete Part B of the Request Form and sign and return it to the Share Registrar at the abovementioned address by using the enclosed mailing label (a stamp is not required if posted in Hong Kong).

Should you have any queries relating to the content of this letter, please call the telephone hotline of the Share Registrar at (852) 2980 1333 during business hours (9:00 a.m. to 6:00 p.m. from Monday to Friday, excluding Hong Kong public holidays) or send an email to 821-ecom@vistra.com.

Yours faithfully
For and on behalf of
Value Convergence Holdings Limited
Fu Yiu Man, Peter
Chairman and Executive Director

Note:

"Corporate Communications" refer to any document issued or to be issued by the Company including but not limited to: (a) the directors' report, its annual financial statements together with a copy of the auditor's report and, where applicable, its summary financial report; (b) the interim report and, where applicable, its summary interim report; (c) a notice of meeting; (d) a listing document; (e) a circular; and (f) a proxy form.

致登記股東:

滙盈控股有限公司(「本公司」)

於本公司網站刊發日期為2025年7月8日載有股東特別大會通告之通函及代表委任表格(「本次公司通訊」)之發佈通知

本公司的本次公司通訊的中、英文版本已上載於本公司網站(http://www.vcgroup.com.hk)及香港聯合交易所有限公司(「聯交所」)的網站(http://www.hkexnews.hk)。 閣下可在本公司網站主頁按「投資者關係」,然後按「公告及通函」瀏覽本次公司通訊。

閣下可隨時選擇收取公司通訊 $^{(\textit{网 i})}$ 的印刷本(只收取英文印刷本、只收取中文印刷本或同時收取中、英文印刷本)或通過本公司網站或聯交所網站收取公司通訊(「**網上版本**」),費用全免。

儘管 閣下已選擇(或被視為已同意)收取所有公司通訊的網上版本,但如果因任何理由 閣下未能閱覽本次公司通訊的網上版本或欲收取本次公司通訊的印刷本(只收取英文印刷本、只收取中文印刷本或同時收取中、英文印刷本),請填妥本函背面的指示表格的甲部,並於簽署後使用隨附的郵寄標籤(如在香港投寄則毋須貼上郵票)經本公司之股份過戶登記處,卓佳證券登記有限公司(「**股份過戶登記處**」),交回本公司,地址為香港夏慈道16號遠東金融中心17樓,或電郵至821-ecom@vistra.com。指示表格亦可於本公司網站(http://www.vcgroup.com.hk)或聯交所網站(http://www.hkexnews.hk)內下載。我們將應 閣下的要求盡快向 閣下發送本次公司通訊的印刷版本,費用全免。

閣下如欲更改日後收取所有公司通訊的收取方式,請填妥指示表格的乙部,並於簽署後使用隨附的郵寄標籤(如在香港投寄則毋須貼上郵票)寄回股份過戶登記處,地址如上。

閣下如對本函內容有任何疑問,請於辦公時間星期一至星期五(香港公眾假期除外)上午九時正至下午六時正期間致電股份過戶登記處熱線電話(852)29801333,或發送電郵至821-ecom@vistra.com。

代表 **滙盈控股有限公司** 符耀文 *主席兼執行董事* 謹啟

二零二五年七月八日

附註:

「公司通訊」指本公司發出或將發出的任何文件,包括但不限於:(a)董事會報告、年度財務報表連同核數師報告及(如適用)財務摘要報告;(b)中期報告及(如適用)中期摘要報告;(c)會議通告;(d)上市文件;(e)通函;及(f)代表委任表格。

REQUEST FORM 指示回條

Value Convergence Holdings Limited (the "Company") (Stock Code: 821)

滙盈控股有限公司 (「本公司」)(股份代號:821)

c/o Tricor Investor Services Limited 17/F, Far East Finance Centre												經卓佳證券登記有限公司 香港夏懋道16號 壞東金融中心17樓																				
	16 Harcourt Ro	ad, Ho	ng K	ong														遠	東金	融口	中心	17樓										
甲部 (Plea □ Part 乙部	A - I/We would list a way as a semank (V) in the to receive printed wun way conding as mark (V) in ON to read the online letter of the availa 於本公司網站閱 Email Address 電郵地址 (The Company win no email address in the email ad	是以下。 follows follows	列方 to fill the bar of	式 ox exercise ox	取本 Trent e cho Tr	公司? Cor ice o 後wing Corporate Corfee o ddress if the attack of al; the corporate of al; the	本空格內 中國 中國 中國 中國 中國 中國 中國 中國 中國 中國	公司通上「Commuage Cimer See See See See See See See See See S	訊: 」」 munic m	成) ation(eans o 本或以 各容々 the CC 收取 (if ar vailat ased fi 通僅供)。 COm	s). of rec を取り を各のの のの のの のの のの のの のの のの のの のの	eipt 方取 Cony's notificte 送送 catio	of fut 之選 其中一 mpany websi 並收其 fication c 存 編 2 のns O!	ure C = 個空 = 個空 te; OF porate frele. 地班 ILY;	orpo 格內 bsite R 通訊 he av. c Conn sse oi	ate (劃上 in lieu 在本本 munia ilabii munia C Corp 1有 所 6	Commit of roots of the control of roots of the control of roots of the control	munio 就) ecciv 網站 f the as on Com 表有表	ing] 已發 Corp the	ms of orint	ed c	opies 郵通 omm y's w only	s; an 知或	id to i	信函 信函 s on a	; 或 the C	email:	ny's	websi	ite in er. Pl	the fi	iture. I
Nam 股市	ne(s) of Shareholder 姓名#:		~2 #11	~~			C = 1- 11P3													Sig	natu ⊯∵	re:										
Regi	stered Address#: 出址#:						(Pla	ease us	se El	NGLI	SH B	LO	CK LI	ETTE	RS 請	用英	文正	楷填	寫)	<i>X</i> X.1	= .											
Contact Telephone Number: 職絡電話號碼:											Date: 日期:																					
:	You are required to fill 假如 閣下從本公司															ite of	The Si	tock E	xchai	ge oi	Hon	ng Ko.	ng Li	imited.								
Notes 附註 1. 2. 3. 4.		表格, han one 一項選 Part B a 用於日 l in joint 指示表 loubt, we	並經 box n bove bove 能 mame e do n	那遞(marked 或未有 will ap 閣下 es, the h 在本	按下述 l(/), v f作出対 pply to 一發出自 sharel 公司 cept an	之指 with n all fi 的所有 holder y spe	r示使用 no box r w 或未存 uture Co 有公司刻 r whose 名冊上記	郵寄標 narked (可簽署、 prporate 重訊, 直 name si 北聯名表 ruction	籤) 或 (人), w 或在 Comm 正至 tands 持有股 writte	電郵至 ith no 其他方 munica 閣下另 first on	E 821- signati 面填i tions t 行通 the re 其	econ ure o 寫不 o be 知為 giste 列首	n@vistr r otherv 正確, sent to 止。 er of me 位的股	a.com vise inc 則本表 you un mbers	交回服 orrect 格將會 til you	份過戶 y comp 作廢 inform	B登記 oleted us ot ny in i	處卓(will b herwis	主證多 e void se.	ト登市 Ⅰ.	已有阿	艮公司]。								valid.	
							ONAI			ATIO	N C	oli	LECT	ON S	TAT	EME	NT (t	he "	PICS	") [[]	女集	個人	資料	科聲明	1							
	onal data under the PO ").	PICS	(the	"Pei	rsona	l Da	ita") s	hall ha	ive tl	ne sar	ne m	eani	ng as	define	d un	ler th	e Pei	sona	l Da	a (F	riva	icy)	Ordi	inance	e, Ca	p 48	6 of t	he La	ws o	f Ho	ng Ko	ong (th
	r supply of the Per imunication (the "P																															

disclose or transfer the Personal Data to our agent, contractor, or third party service provider who provides administrative, computer and other services to us for use in connection with the Purposes and to such parties who are authorized by law to request the information or are otherwise relevant for the Purposes and need to receive the information. Your Personal Data will

Purposes and to such parties who are authorized by law to request the information or are otherwise relevant for the Purposes and need to receive the information. Your Personal Data will be retained for such period as may be necessary to fulfil the Purposes. Request for access to and/or correction of the relevant Personal Data can be made in accordance with the provisions of the PDPO and any such request should be in writing by mail to the Company/Tricor Investor Services Limited at the above address. 收集個人資料(個人資料)與香港法例第486章(個人資料(私隱)條例》所界定者具有相同涵義。 閣下是自願向本公司提供個人資料,以用於處理 閣下在本指示回條上所述有關收取公司通訊的指示(「該等用途」)。如 閣下未能提供充分的資料,可能會導致本公司無法處理 閣下就該等用途而發出的指示。我們可能會向為本公司提供行政、電腦及其他服務的代理人、承包商或第三方服務供應商,以及其他依法獲授權而要求取得有關資料的人土或其他與上述所列出的該等用途有關以及需要接收有關資料之人土披露或轉讓有關個人資料。為進行該等用途,本公司將在所需時間內保留 閣下的個人資料。有關查閱及/或更正相關個人資料的要求可按照《個人資料(私隱)條例》提出,而有關要求須以書面作出並郵寄至本公司/卓佳證券登記有限公司,地址已在上文載列。

Please cut the mailing label on the right and stick it on an envelope

to return this Request Form to us. 閣下寄回此申請表格時,請將郵寄標籤剪貼於信封上。

No postage stamp is required if posted in Hong Kong 如在本港投寄,毋須貼上郵票

MAILING LABEL 郵寄標籤

Tricor Investor Services Limited 卓佳證券登記有限公司 Freepost No. 簡便回郵號碼: 10 GPO Hong Kong 香港